KINB 九龍巴士 (一九三三) 有限公司 THE KOWLOON MOTOR BUS CO. (1933) LTD.

學生長途路線即日回程半價折扣優惠 - 條款與細則:

- 1. 即日回程折扣優惠只適用於持有「學生身分」個人八達通卡的乘客。
- 2. 乘客必須以該同一張八達通卡乘搭,並且八達通卡內的餘額必須為正數,方可享有此優惠。
- 3. 乘客於即日來回乘搭九巴指定路線組合*中的同一或同一組別路線,回程即可享即日回程折扣優惠。 「即日」指有關路線由頭班車至尾班車之間的時段。
- 4. 即日回程折扣優惠可與轉乘優惠同時使用。八達通卡系統會先計算現行可享有的轉乘優惠,然後 才計算即日回程折扣優惠。如扣除現行優惠後回程為免費,則不會享有回程車資折扣優惠。
- 如乘客於去程與回程之間,以同一張八達通卡進行任何超過9項交易(包括但不限於:乘車、購物、 增值、停車場出入記錄等),則不可享有即日回程折扣優惠。
- 九巴不會承擔就享用或無法享用本優惠計劃而引致之任何損失或損害。
- 7. 《合約(第三者權利)條例》不適用於本條款及細則。
- 8. 如有任何爭議,九巴擁有最終決定權。
- 9. 本條款及細則之中英文版本如有任何差異,概以英文版本為準。
- 10. 九巴保留隨時更改或終止上述即日回程折扣優惠的權利而毋須事前通知。

50% Long-haul Route Same-day Return Discount Concession Scheme for Full-time Students – Terms and Conditions:

- 1. Only valid holders of a personalised Octopus card with student status will be eligible for the SDR Scheme.
- 2. A passenger must use the said same Octopus card and maintain a positive balance in his / her said Octopus card in order to enjoy the offer.
- 3. The SDR Scheme is available to a passenger who pays for the return trip of the Same Route Groups* among the Designated KMB Routes* on the same day. "Same-day" refers to the continuous operating period starting from the first departure to the last departure of the relevant route among the Designated KMB Routes*.
- 4. The SDR Scheme operates in conjunction with any interchange concession. The SDR Scheme will be applied after the deduction of any other fare concessions. In the event that the return trip is free after deduction of other applicable discounts, no SDR Scheme will be offered for that trip.
- 5. Passengers who have used their relevant Octopus card for more than nine transactions of any kind (including but not limited to travelling, shopping, add-value, entry and exit records of car parks) between the two same-day return trips are not eligible for the SDR Scheme.
- 6. KMB is not liable for any loss or damage howsoever arising from the use of the SDR Scheme or from the inability to use the Scheme.
- 7. The Contracts (Rights of Third Parties) ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.
- 8. KMB reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.
- 9. The English version of these terms and conditions shall prevail should there be any discrepancy between the English and Chinese versions.
- 10. KMB reserves the right to alter or terminate the SDR Scheme at any time without prior notice.